
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 144
van TINNE ROMBOUTS
datum: 8 februari 2018

aan SVEN GATZ
VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

Kampcharter  -  Stand van zaken

Elk jaar gaan alleen al in de zomervakantie zo’n half miljoen kinderen op kamp met een 
jeugdvereniging, een sportvereniging of andere. Het kampcharter is een engagement 
tussen gemeenten, jeugdgroepen en kampplaatsuitbaters en wil goed samenleven tussen 
groepen die op kamp zijn, de uitbater en de gemeente bevorderen. 

Dat goed samenleven houdt dus engagementen in van deze drie partijen. De 
gastgemeenten moeten een goed onthaalbeleid hebben, de uitbaters bieden degelijke 
terreinen, gebouwen, bedden en/of sanitair aan en de jeugdgroepen proberen vooral de 
kinderen en jongeren een onvergetelijke tijd te bezorgen en dragen daarbij zorg voor wat 
ze huren van de uitbaters en de ondersteuning die ze krijgen van de gastgemeente. Dit 
alles onder het motto: “goeie afspraken maken goede vrienden”. 

1. Hoeveel kampcharters werden ondertekend sinds de invoering ervan tot op heden? 

a) Welke en hoeveel gemeenten ondertekenden dit? 

b) Welke en hoeveel verenigingen ondertekenden dit? 

c) Hoeveel uitbaters ondertekenden dit? 

Graag ook een geografische spreiding per provincie. 

2. Hoe evalueert de minister deze cijfers? Moet er op bepaalde vlakken bijgestuurd 
worden? Op welke vlakken? 

3. Hoe monitort de minister de implementatie van het kampcharter? 
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1. De Vereniging voor Jeugddiensten (VVJ) en De Ambrassade hebben het kampcharter 
binnen hun netwerken verspreid. We hebben echter momenteel geen zicht op het 
gebruik ervan.

2. Vermits er momenteel geen cijfers beschikbaar zijn, kan de minister deze niet 
evalueren.

3. De implementatie van het kampcharter wordt momenteel niet officieel gemonitord.


